

**BULLETIN TYPE: Notice to Issuers**  
**BULLETIN DATE: February 17, 2010**

**Re: Personal Information Form – Form 2A**

TSX Venture Exchange (the “Exchange”) is announcing new procedures required of the Exchange by the Ontario Provincial Police (“OPP”) which impact the filing and processing of the Form 2A - *Personal Information Form* (the “PIF”).

**Requirement for Fingerprint Verification:**

Effective immediately, the OPP will no longer provide the Exchange with particulars of criminal convictions based upon criminal record checks without prior receipt of fingerprint verification from the individual in question. Individuals who have previously pled guilty to, or have been found guilty of an offence (as that term is defined in the PIF) will need to be fingerprinted at their local police detachment OR at a Royal Canadian Mounted Police (“RCMP”) accredited location which provides digital fingerprinting services. The individual will also need to sign and submit a RCMP Records Release Form at the time of fingerprinting in order to give the OPP permission to release the information to the Exchange. This release form will be provided by the Exchange to individuals on an as needed basis. Market participants should be aware that the new fingerprint verification procedure will delay PIF clearances by the Exchange for any individual whose criminal record check discloses a prior criminal conviction.

In order to expedite this process, the Exchange recommends that individuals who have previously pled guilty to, or have been found guilty of an offence, go to an RCMP-accredited agency which provides digital fingerprinting services in order to be fingerprinted. Two well-known accredited agencies are The Commissionaires ([www.commissionaires.ca](http://www.commissionaires.ca)) and the International Fingerprinting Services Canada ([www.policecheck.com](http://www.policecheck.com)). An individual who is fingerprinted at one of these locations will need to present the address below to the fingerprinting agency and sign a waiver in order to have the results sent to:

Toronto Stock Exchange or TSX Venture Exchange  
130 King Street West, 5<sup>th</sup> Floor  
Attn: Investigative Research Manager  
Toronto, Ontario  
M5X 1J2

**Staledating of Criminal Consent Forms:**

The Exchange has been advised by the OPP that, effective immediately, it will only accept criminal consent forms submitted within **90 days from the date the consent form was signed**. Market participants are therefore urged to be mindful of this expiry date and plan accordingly when submitting PIFs and consent forms to the Exchange.

Should you have any questions about this bulletin, please contact:

Jim Manderville  
Manager Investigative Research  
Toronto Stock Exchange / TSX Venture Exchange  
PH: 416.947.4505  
Fax: 416.947.4594  
[jim.manderville@tsx.com](mailto:jim.manderville@tsx.com)

TSX-X

**TYPE DE BULLETIN : Avis aux émetteurs**  
**DATE DU BULLETIN : Le 17 février 2010**

## **Objet : Formulaire de renseignements personnels – Formulaire 2A**

La Bourse de croissance TSX (la « Bourse ») annonce l'adoption de nouvelles procédures imposées par la Police provinciale de l'Ontario (la « Police provinciale ») qui ont une incidence sur le dépôt et le traitement du formulaire 2A – *Formulaire de renseignements personnels* (le « FRP »).

### **Vérification des empreintes digitales**

Avec prise d'effet immédiate, la Police provinciale ne communiquera plus à la Bourse les cas où la vérification des antécédents criminels révèle l'existence d'un casier judiciaire sans d'abord vérifier les empreintes digitales de la personne concernée. Les personnes qui ont déjà plaidé coupable à une infraction ou qui ont été reconnues coupables d'une infraction (au sens attribué à ce terme dans le FRP) devront faire prendre leurs empreintes digitales au service de police de leur localité OU par une entreprise de dactyloscopie accréditée par la Gendarmerie royale du Canada (la « GRC »). Elles devront alors signer un formulaire de la GRC intitulé Consentement à la divulgation de renseignements sur les casiers judiciaires et le remettre au moment de la prise des empreintes digitales afin de permettre à la Police provinciale de divulguer les renseignements à la Bourse. La Bourse pourra fournir ce formulaire aux personnes qui en auront besoin. Les participants au marché doivent savoir que la nouvelle procédure de vérification des empreintes digitales prolongera le délai de traitement des FRP soumis à la Bourse par les personnes qui possèdent un casier judiciaire.

Afin d'accélérer la procédure, la Bourse recommande aux personnes qui ont plaidé coupable à une infraction ou qui ont été reconnues coupables d'une infraction de faire prendre leurs empreintes digitales par une agence de dactyloscopie accréditée par la GRC, comme The Commissionaires ([www.commissionaires.ca](http://www.commissionaires.ca)) ou International Fingerprinting Services Canada ([www.policecheck.com](http://www.policecheck.com)). La personne qui fait prendre ses empreintes digitales par l'une de ces agences devra fournir l'adresse ci-dessous à l'agence en question et signer une autorisation afin de permettre l'envoi des résultats de la vérification à :

Bourse de Toronto ou Bourse de croissance TSX  
130 King Street West, 5th Floor  
À l'attention du gestionnaire, Recherche d'enquête  
Toronto (Ontario)  
M5X 1J2

### **Période de validité des formulaires de consentement à la divulgation de renseignements sur les casiers judiciaires**

La Police provinciale a avisé la Bourse qu'à compter de maintenant, elle n'acceptera que les formulaires de consentement à la divulgation de renseignements sur les casiers judiciaires qui lui sont remis dans les **90 jours suivant la date de signature**. Les participants au marché tiendront donc compte de ce délai au moment de faire parvenir le FRP et le formulaire de consentement à la Bourse.

Toute question concernant le présent bulletin peut être adressée à la personne suivante :

Jim Manderville  
Gestionnaire, Recherche d'enquête  
Bourse de Toronto / Bourse de croissance TSX  
Tél. : 416-947-4505  
Télec. : 416-947-4594  
[jim.manderville@tsx.com](mailto:jim.manderville@tsx.com)

TSX-X

---